
~ 1 ~ 

 

 ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  33 

Datum zasedání:  16. 12. 2020 

Přítomni:  Buryová, Franěk, Chmielová, Majerová, Šimáková, Škrabal, Škuláňová, 

Turečková, Verner 

Omluveni:   

Hosté:  Foltisová, Palečková, Pražák, Stavárek, Šperka, Švarc  

 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Schválení I. Změny Jednacího řádu Vědecké rady SU OPF 

3. Různé 

 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory i hosty, vyjmenovala jednotlivé body 

programu a konstatovala, že Akademický senát je usnášeníschopný. Přítomní členové senátu 

s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen.  

 

 

Hlasování   

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

2. Schválení I. Změny Jednacího řádu Vědecké rady SU OPF 

 

Děkan prof. Stavárek předložil k projednání a schválení I. Změnu Jednacího řádu Vědecké rady 

SU OPF. Materiál vychází z potřeby fungování univerzitních orgánů v situaci, kdy se nemohou 

scházet prezenčně a bylo jim umožněno nejen zasedání, ale také hlasování. Prof. Stavárek 

informoval, že jsou zahájena dvě habilitační řízení, která jsou již z důvodu neexistence 

možnosti neprezenčního hlasování odkládána a bylo by vhodné je co nejdříve ukončit. 

Vzhledem k situaci nelze očekávat, že budou v nejbližší době moci probíhat prezenčně. V první 

polovině února se uskuteční online jednání Vědecké rady SU OPF, kde by proběhla výše 
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uvedená habilitační řízení a toto online hlasování by tak bylo využito. Prorektor Engliš již 

připravil návrh znění legislativní úpravy dokumentů a tento doslovný text byl vložen do 

Jednacího řádu Vědecké rady SU OPF. Tato změna je tedy předložena ke schválení senátu.  

 

Doplnil, že prof. Engliš poté přišel s upraveným postupem implementace změn, v souvislosti 

s tím, že je efektivnější upravit předpis jeden, než provádět změny u jednotlivých dokumentů 

zvlášť. Tato možnost by se tak provedla ve Statutu SU, což bude vedení univerzity projednávat 

s MŠMT.   

 

Dr. Majerová dodala, že dle aktuálních informací, z MŠMT již přišla odezva: kromě Správní 

rady byl schválen návrh úprav v rámci Statutu SU ve všech univerzitních orgánech. Návrh na 

změnu Statutu SU bude tedy dále předložen k připomínkování na Kolegiu rektora a následně 

příští rok ke schválení Akademickému senátu SU.   

 

Dr. Majerová vyzvala přítomné k diskuzi. Jelikož se nikdo nepřihlásil, zahájila hlasování o 

I. Změně Jednacího řádu Vědecké rady SU OPF.  

 

Hlasování   

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje I. Změnu Jednacího řádu Vědecké rady SU OPF.  

 

3. Různé  

 

1) Dr. Majerová poděkovala všem stávajícím členům a vedení za spolupráci v tomto 

funkčním období akademického senátu a informovala, že v lednu proběhne ustavující 

zasedání, na kterém bude zvolen předseda nového AS SU OPF pro funkční období 

2021-2023.  

 

2) K poděkování za spolupráci se připojil také děkan prof. Stavárek.  

 

 

 

Příští řádné zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 13. 1. 2021ve 13:00 hod online v aplikaci 

MS Teams/Akademický senát SU OPF. 

 

 

Za správnost:  

Ing. Ingrid Majerová, Dr.  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 16. 12. 2020 

 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje I. Změnu Jednacího řádu Vědecké rady SU OPF:  

 

 

 

 

 

Ing. Ingrid Majerová, Dr.  

předsedkyně AS SU OPF 

 


